



MAMUSICO™

www.mamusicco.com

Chopin • Valses & Impromptus • Marie-Andrée Ostiguy



GENRE

Classique / Classical

OEUVRES / WORKS

Frédéric Chopin 76 minutes

- 17 Valses
- 4 Impromptus

Date de sortie / Street Date

30 octobre 2001 / October 30, 2001

CD
MAOCD-2003



RECIPE FOR A PERFECT ROMANTIC EVENING

Marie-Andrée Ostiguy always wanted to make a recording of her favorite composer, Frédéric Chopin. For this 76 minute CD of romantic piano music, she chose some of his most beloved music, the popular VALSES & IMPROMPTUS. Sparkling and evocative, this collection of 17 waltzes and 4 impromptus includes the famous "Minute Waltz", the romantic "Les Adieux" as well as the magnificent "Fantaisie-Impromptu".

Performed by Marie-Andrée Ostiguy on the Yamaha CFIIS piano and realized by Henri Brassard, this album has been recorded in Québec, at the Saint-Hilaire church, on May 24 and 25, 2001.

VALSES & IMPROMPTUS is great for soothing your soul and is perfect for a romantic evening. Just add your favorite person, candlelight, a nice bottle of wine and voilà!

RECETTE POUR UNE SOIRÉE ROMANTIQUE PARFAITE

Marie-Andrée Ostiguy a toujours rêvé de faire un enregistrement de la musique de son compositeur préféré, Frédéric Chopin. Sur ce DC de 76 minutes de musique romantique pour piano, elle nous propose des oeuvres aimées de tous, les populaires VALSES & IMPROMPTUS. Pétillantes et évocatrices, cette collection de 17 valses et de 4 impromptus comprend la célèbre "Valse Minute", la romantique "Les Adieux" ainsi que la magnifique "Fantaisie-Impromptu".

Interprété par Marie-Andrée Ostiguy et réalisé par Henri Brassard, cet album a été enregistré au Québec, à l'église de Saint-Hilaire, les 24 et 25 mai 2001, sur le piano Yamaha CFIIS.

VALSES & IMPROMPTUS apaise l'âme par sa poésie et peut également être l'inspiration d'une soirée romantique parfaite. Vous n'avez qu'à ajouter votre personne préférée, la douceur d'un éclairage aux chandelles, une bonne bouteille de vin et voilà!

PROMOTIONS: MAMUSICO™

Contact: Don MacLean

Toll free / Sans frais: (888) 742-6695 = (888) PIANO XL
Local phone / Appels locaux: (450) 464-3734

Email / Courriel: donmaopiano@aol.com

Website / Site internet: www.mamusicco.com

Also Available by / aussi disponible par: Marie-Andrée Ostiguy:

TANDEM, Marie-Andrée Ostiguy – MAOCD-2001 – UPC: 776693200125
Española, Albéniz & Granados – MAOCD-2002 – UPC: 068944653126
Valses & Impromptus, Chopin – MAOCD-2003 – UPC: 068944660728
Escapade, Mozart – MAOCD-2004 – UPC: 068944930920
Impromptus & Scherzi, Schubert – MAOCD-2005 – UPC: 068944965628
Rêverie, Marie-Andrée Ostiguy – MAOCD-2006 – UPC: 843041069922